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Protokoll fört vid årsmöte med jakträttsinnehavarna i Brantelids m fl byars 
älgjaktsområde i Smedjan, Höghult fredagen den 6 maj 2022.  
 
  
§1.       Årsmötets öppnande. 

Ordföranden Göran Björnsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
.  
§2.       Ordförande för årsmötet. 

Till ordförande för årsmötet valdes Göran Björnsson, han tackade för uppdraget och 
hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 
§3.       Sekreterare för årsmötet. 
        Till sekreterare valdes Louise Thorselius. 

 
§4.   Justeringsman. 
        Till justeringsman för protokollet jämte ordföranden valdes Kent Olsson.  
 
§5.   Mötets utlysande. 

Kallelse på mail den 13 februari och påminnelse på hemsida den 2 maj samt brev till dem 
som inte har mail. Kallelsen blev godkänd av mötesdeltagarna.  

 
§6.       Fastställande av röstlängd. 
        Det konstaterades att samtliga närvarande var röstberättigade. Det beslutades att fastställa   
        röstlängd om behov uppstår. Inga fullmakter har lämnats in.  
 
§7.       Fastställande av dagordning. 

Dagordningen lades ut på hemsidan den 4 maj, gicks även igenom på mötet och 
godkändes.  

 
§8.   Styrelsens verksamhetsberättelse.        

Under sommaren gjorde Kalle,  Dennis J, Henrik L, Mikael och Clas en inventering av våra 
torn och arbetsdagarna planerades utefter den.  
Jaktlaget har haft två välbesökta arbetsdagar, inga torn byggdes utan vi fokuserade på att 
flytta om pass, vi byggde en bro nere i Höghult och vi har även röjt pass och snitslat.  
I augusti hade vi en eftermiddag på skjutbanan i Åbogen där det gavs tillfälle att skjuta 
högviltsdekalen som är kravet för att vara med och jaga.  
 
Vi har jagat vid 11 tillfällen i år (11-13/10, 16/10, 17/10 blev inställd, 30-31/10, 13-14/11, 
27-28/11 och 11/12.) och uppslutningen var som vanligt god början men under senhösten 
och vintern har det varit betydligt färre. Dock har avskjutningen gått mycket bra och vi kan 
verkligen vara nöjda med resultatet.  
En kviga sköts första dagen av Kent Gren, den 13 nov sköts det två kalvar av Clas och 
Mikael. Mikaels kalv var väldigt liten och kasserades innan styckning.  
Den 27 nov sköt Mickael ytterligare en kalv och den 28 nov fällde Clas sin andra.  
På vår sista jaktdag den 13 dec sköt Jesper en pinntjur som också var den första för 
hunden.  
 
Styrelsen har haft 4 protokollförda möten under året. I skötselområdet har det skjutits 9 (10) 
tjurar, 8 (4) hondjur samt 20 (23) kalvar.  
Den 8 dec blev en älgtjur påkörd på väg 120 som tilldelades laget. Denna räknades inte av 
från vår tilldelning.  
 
Styrelsen vill tacka samtliga jaktdeltagare för det gånga året och hoppas att nästa ska bli 
minst lika bra.  

 
§9.       Kassörens redovisning 

Sven-Johan Bengtsson redogjorde för 2021 års utgifter och inkomst. Inkomsterna har varit    
23 930 kr och utgifter 26 870 kr. Vi gick minus ca 3000kr. Vi har därmed 19 252 kr kvar i 
kassan. 
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§10.   Revisorernas berättelse. 
        Göran Svensson hade upprättat en revisionsberättelse som lästes upp. Av berättelsen     
        framgick att räkenskaperna var väl förda och utan anmärkningar. Göran rekommenderade  
        årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 2022.          
 
§11.   Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen det gångna räkenskapsåret. 
        Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
§12.   Beslut om kassabehållning 
        Årsmötet beslöt att godkänna årsredovisningen och fastställde resultaträkning för 2021.            
       19 252 kr överförs till detta års verksamhet.  
 
§13.   Val av ordförande för en tid av 1 år. 
         Till ordförande valdes Göran Björnsson (omval)  
 
§14.   Val av vice jaktledare för en tid av 2 år.  
         Till vice jaktledare valdes Clas Gustavsson (omval) 
 
§15.   Val av 2 styrelseledamöter för en tid av 2 år. 

Till ordinarie styrelseledamöter valdes Kalle Johansson och Camilla Falck.  
 
§16.   Val av 1 styrelsesuppleant för en tid av 2 år. 
         Till styrelsesuppleant valdes Simon Cederqvist (omval) 
 
§17.   Val av revisor för en tid av 2 år.  
         Till revisor valdes Sven-Johan Bengtsson. 
 
§18.   Val av ombud till Viljans ÄSO,s Årsmöte. 
        Till ombud valdes Sven-Johan Bengtsson, Louise Thorselius, Simon      
        Cederqvist och Kalle Johansson samt suppleant Greger Jansson (omval). 
 
§19.   Val av valberedning en ledamot på 3 år. 
        Vi har rullande valberedning. Till valberedningen valdes Göran Svensson (omval) 
        Valberedningen består således av Börje Olofsson (1 år kvar, sammankallande)  
        Bo Johansson (2 år kvar) Göran Svensson (3 år kvar).  
 
§20.   Fråga om anslutning eller utträde av markområde 
        Inga utträden eller inträden av mark har inkommit.  
 
§21.   Information om jaktens utövande. 

Lördag den 8 oktober är det älgjakts premiär, mötesdeltagarna önskar att vi ska börja 
måndag den 10 oktober, vilket mötet beslutade.  Jakten för 2022 är av styrelsen beslutad 
till följande jaktdagar: 10, 11,12 oktober samt helgen 29-30 oktober, och 10 december 
under förutsättning att det finns vuxna kvar. Totalt 6 dagar. Årsmötet godkände dessa 
dagar.  
 

§22.   Information om beslutade arbetsdagar. 
Arbetsdagar är planerade till 27 augusti och 24 september. Samling kl. 09.00 på 
sågbacken i Fanaholm. Arbete enligt lista som ordföranden sammanställer.   
 
Inventering av tornen utförs av varje jakträttsinnehavare. Lista att fylla i vid inventeringen 
tillhandahålls av styrelsen.  
 
Spillningsinventering ska provas att utföras gemensamt en förmiddag i april. Alla punkter 
ska läggas in digitalt så att alla kan gå överallt med hjälp av mobil eller GPS. Styrelsen 
bjuder in till denna dag.  
 

§23.   Fördelning av älgkött samt filéer 
          Beslut om att fortsätta ”som vanligt”. Kött & Filélistor kommer att uppdateras på hemsidan.  
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          Lennart Strand har sagt upp sitt uppdrag som styckare och som förslag kommer vi hänga  
          köttet hos Mikael och Henrik Åhman åker dit och styckar köttet.  
          Köttlådorna kommer att lottas ut till dem som står på tur enligt lista.  

 
§24.   Viltvård 

Saltstenar (30st) beställdes till påsk av Sven-Johan dessa kan hämtas och ställas ut, det 
finns några kvar. (1sten / 50hk.)  
 
Skjutbanan bokas av Sven-Johan Bengtsson till den 28 augusti kl. 13.00 för uppskjutning    
av högviltsdekalen.  

     
§25.   Fastställande av avgifter 

Arealsavgift oförändrad 10kr/hk, samt 500kr för dem som inte närvarar på någon av   
arbetsdagarna men är med och jagar de tre första dagarna.  
Vidare 0 kr i böter vid eventuella felskjutningar. Godkänds av årsmötet.  
 
Styrelsen föreslog en permanent jägaravgift på 300kr läggs till varje år. Detta godkändes 
av mötet.  

 
§26.   Övriga frågor 

• Frågor om enkäten som gick ut, vad kom fram av den? 

• 7 punkts programmet som togs fram förra året bör belysas lite oftare, även under jakten!  

• §1 är bra att läsa i stadgarna = Trivsam kamratkrets viktigt!  

• Göran Björnsson berättade vad som framkom av enkäten. Se nedan: 
- Styrelsen kommer fortsätta diskutera huruvida vi ska jaga både med hund och 

drevkedja samtidigt. Signalerna är tydliga att man inte vill blanda.  
- Extra viktigt är total transparens i lottningen, behöver mer disciplin, alla ska delta i 

lottningen. Även genomgångar före och efter ska förstärkas.  
- Avskjutningsregler – Vi styrda av Viljans ÄSO. Göran B kommer vidarebefordra alla 

synpunkter som har kommit in från vårt lag till Viljans ÄSO.  
- Kalle och Camilla är fortsatt villiga att hjälpa till som de gjorde förra året om det är 

deltagarnas önskan. Detta godkändes av mötet.  

• Behövs hemsidan? All kommunikation sker i princip genom whats up och mail.  O att 
avveckla hemsidan om syrelsen ska hitta ersättning för våra dokument.  

• Det finns en lista med avskjutningsstatistik sedan 1964 som behöver uppdateras!  

• Lars-Göran Eriksson berättade hur älgstammen ser ut och hur de diskuterar i Viljans 
ÄSO när de bestämmer avskjutningsregler. Nu större andel tjur än vad vi behöver. Ok 
att byta en tjur till ett hondjur om man har mycket skogsskador.  
 

§27.   Mötet avslutas 
        Mötesordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade årsmötet avslutat.  
 
 
 
 
        Göran Björnsson  Louise Thorselius Kent Olsson  
        Mötesordförande   Sekreterare  Justeringsman 
 
 
         ______________  ________________ __________________ 


